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P R O C E S - V E R B A L
încheiat azi, 27 februarie 2025, cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare din data de 27 februarie

2025, a Consiliului Local al municipiului Petroşani, convocată
prin Dispoziţia nr. 32/2025

La şedinţă participă dl Primar Florin-Tiberiu Iacob-Ridzi, dna Viceprimar Mariana Ghioc, dl secretar
general Adrian Negoe, fiind prezenţi şefii compartimentelor de specialitate din cadrul Primăriei
Municipiului Petroşani.
Ședința se desfășoară cu prezență fizică.
Sunt prezenţi un număr de 18 consilieri locali, în funcție și 1 consilier ( Dura Nicolae -Viorel) este
prezent on-line (platforma ZOOM) .
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr. 9/2025 preşedinte de şedinţă este dna
consilier local Margareta Burduf.
DL SECRETAR GENERAL ADRIAN NEGOE:
- Supun la vot procesul-verbal al ședinței extraordinare din data de 04 februarie 2025:
- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Supun la vot ordinea de zi a ședinței:
- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF: ordinea de zi a fost suplimentata cu trei proiecte.
- Supun la vot ordinea de zi suplimentată:
- Cine este pentru? - 14 voturi
- Împotrivă? - 4 (Cațan Cristian, Iosip Dumitrela-Gabriela, Macavei Viorica și Vâlvăresc
Ioan-Dumitru)
- Abţineri? -

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului anual de executie al Bugetului local, Bugetului
Instituţiilor Publice şi Activităţilor Finanţate Integral sau Parţial din Venituri Proprii şi Subvenţii și al
Bugetului Creditelor Interne al Municipiului Petroşani, pe anul 2024.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia buget – finanţe avizează favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru minorităţi:
DL CONSILIER RAD MIHAIL:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
DNA CONSILIER ENE ILEANA:



2

- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre :
- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 12/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Acord de parteneriat între Municipiul
Petroşani şi Crucea Roşie Română Filiala Județului Hunedoara-Subfiliala Petroşani pentru realizarea
unor acţiuni comune în anul 2025.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia buget – finanţe avizează favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
DNA CONSILIER ENE ILEANA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre :
- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 13/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui acord de parteneriat între UAT
Municipiul Petroșani și ,,Asociația pentru Dezvoltare Teritorială Integrată Valea Jiului”, pentru
realizarea proiectului ”Centrală Electrică Fotovoltaică Petroșani”.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
La ședință vine domnul consilier Edelhauser Eduardo-Victor
DNA IOSIP DUMITRELA-GABRIELA:
Am vazut că această asociere, s-au pus bazele acestei asocieri în 2021
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Avem foarte multe sectoare apropiate și unde aceste asociații de dezvoltare integrantă în Valea
Jiului au accesat. Vorbim acum de construirea unei centrale fotovoltaice pentru care, până acum, s-a
făcut doar un studiu de prefezabilitate urmând că acum să fie inițiat demararea intocmirii unui studiu
de fezabilitate și al documentaților tehnico-economice. Din studierea materialelor, am înțeles că este
vorba de fonduri europeane care pot fi accesate pe perioada 2021-2027.

Acum, această asociație care a inundat efectiv aproape fiecare domeniu în Valea Jiului, vreau să
cunosc câte proiecte au implementat și câte proiecte au finanțat. Câte fonduri au accesat din Fondul
European de Dezvoltare Regională, din Fondul de Coeziune, din Fondul Social European Plus, din
Fondul pentru o Traziție Justă. La îndemână, avem puse o gramadă de variante și posibilități, iar noi
ne tot potrivim în studii de prefezabilitate, de fezabilitate, documentații tehnico-economice pentru
care se încasează bani și după asta, totul moare și după 3-4-5 ani sunt casate și iată că aplaudăm ce
s-a făcut în Valea Jiului, în Petroșani și pentru comunitatea noastră.

Când mai avem timp, dacă poate cineva să-mi răspundă, în 2025, dacă vom întocmi studiul de
prefezabilitate și proiectele de documentații tehnico-economică, când avem timp să accesăm banii?
Pentru că în 2027, la cum mergem noi? Cine mă poate lămuri?

DNA ELENA PÂRVAN:
Elena Pârvan, mă numesc, reprezentantă a Asociației Dezvoltare Teritorială Integrată Valea Jiului. În
primul rând, vreau să fac o mențiune, faptul care sunt destinate nouă cu structură de guvernanță și
organism al instrumentului din existență interior integrată. În fapt, trebuie să fie la programul de
asistență tehnică, pentru că noi asta facem, rolul nostru este de a oferi asistență tehnică, nu de
accesare în mod direct a finanțării.
DNA PAULINA DRAGOȘ:
Rolul A.D.T.I.Valea Jiului este de a atrage fonduri pentru buna lor funcționare. ADTI V.J. nu depune
proiecte pentru investiții în sine. Rolul lor este să ajute autoritățile locale să găsească surse de
finanțare,ca în cazul proiectelor de pe ordinea de zi de astăzi. Ei au depus un proiect pe programul de
asistență tehnică pentru elaborarea de studii de fezabilitate, studii care stau la baza cererilor de
finațare pentru investițile de bază. Ei ajută autoritățile locale cu un fel de preevaluare, adică orice
proiect are nevoie de avizul ADTIVJ ca să poată fi depus spre finațare pentru a avea proiecte cât mai
fiabile pentru acceptare la finanțare.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:

Doamna Iosip, dacă-mi dați voie, lăsați-o pe domnișara să vă explice despre ce este vorba, pentru
că dumneavoastră vorbiți, puneți niște întrebări într-o paletă foarte largă, lăsați-o să explice după
aceea o întrebați, pentru că toate aceste studii de prefezabilitate, fezabilitate, stau la baza accesării
oricărui proiect. Fără aceste documentații nu putem să accesăm nici un ban, nici european, nici
național, nici local.

Și atunci, ascultați-mă puțin, ADTI Valea Jiului nu face decât să sprijine autoritățile locale să
identifice surse de finanțare pentru aceste documente de prefezabilitate, fezabilitate, după care fiecare
U.A.T., dacă face o altă asociație împreună sau separat, mergem și accesăm banii care sunt repartizați
pentru aceste lucruri. Dacă vă referiți la perioada 2021-2027, așa este bugetul local se calculează pe
acest termen, dar există N plus 1, N plus 2, N plus 3, ceea ce înseamnă că acest program 2021-2027
se va prelungi până în 2030. Așa s-a întâmplat de fiecare dată, așa se va întâmpla și acum.

Apropo, că nu mai avem timp sau avem timp, deci, nu cred că este corect să spuneți că se aruncă
banii pe aceste studii.
DNA IOSIP DUMITRELA-GABRIELA:
Dacă banii nu se aruncă pe acest proiect și pe aceste asociații, trebuie să întreb ce s-a finalizat, câte
proiecte am reușit între intervalul ăsta de 2021-2027 să implementăm. Câte am finalizat și câte am
implementat.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Păi, întrebați pe A.D.T.I. V.J., sau ne întrebați pe noi?
DNA IOSIP DUMITRELA-GABRIELA:
Păi, suntem, oricum asociați, da? Lucrăm împreună.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
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Noi lucrăm împreună nu pe toate proiectele. Întrebați concret pe acest proiect, pentru că altfel o să ne
prelugim foarte mult pe această temă. Dacă doriți vă pot răspunde eu la diverse sau, nu știu, dar pe
acest proiect.
DNA IOSIP DUMITRELA-GABRIELA:

Această intervenție ne facem să pierdem timpul, tocmai de asta am intervenit să o întreb pe
doamna în mod concret pentru că, deja, înțelesesem. Mi se răspunsese la prima întrebare.

Mi se răspunsese și nu mai era necesar să continuăm. Urma să revenim cu fiecare și să finalizăm
repede. Da? Despre asta era vorba.

Da, mă rog. Deci, am înțeles care este rolul dumneavoastră și aportul dumneavoastră să finalizați
cu aceste documentații tehnico-economice. Da? După ce documentațiile sunt depuse.
Întrebarea mea este câte astfel de documentații ați depus?

DNA ELENA PÂRVAN:
Pentru că, din nou, trebuie să mergem sub cinci și să mergem pe cei care...
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Unde să depună, doamnă?
DNA IOSIP DUMITRELA-GABRIELA:
Pentru orice proiect. Pentru orice proiect.Ce s-a mai inițiat de această asociație?
DNA PAULINA DRAGOȘ:
Deci, ideea este că ei, acum, au depus un proiect pe programul de asistență tehnică 2021-2027 pentru
a primi bani pentru aceste studii.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Nu este primul. Ei au depus și pe Elena, au depus și pe ce înseamnă mobilitate, au depus și pe ceea ce
înseamnă…

DNA ELENA PÂRVAN:
Acum vorbim de proiect de asistență tehnică. Da, exact. Asta mă întrebați acum. Există program de
asistență tehnică pe care am depus două astfel de proiecte pentru a le contracta. Există program de
asistență tehnică din programul de tranziție justă pe care am depus din nou proiectul de asistență
tehnică pentru a le contracta.
DNA IOSIP DUMITRELA-GABRIELA:
Am înțeles. Deci dumneavoastră ați depus două astfel de documentații pe... Mai multe de două. Acum,
dacă vă opriți la documentații, urmăriți cumva dacă se mai implementează ulterior și se finalizează
precum și monitorizare.Care s-a finalizat?

DNA ELENA PÂRVAN:
Rolul nostru este și de monitorizare.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Domnisoara puteți să explicați că dumneavoastră monitorizați, și nu numai accesarea fondurilor, ci și
pe ceea ce înseamnă mediul privat. Deci aveți o activitate mult mai laborioasă decât credem noi acum
pe această chestiune legată de asistența tehnică. Că doamna vă întreabă câte ați depus? Nu pe public,
nu pe... nu face o separație. Ei au o activitate foarte elaborată și laborioasă, credeți-mă.
DNA IOSIP DUMITRELA-GABRIELA:
A, trebuie să răspundeți dumneavoastră în locul ei.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Păi nu răspund în locul ei, pentru că eu știu activitatea lor și încerc să ajut. Asta e toată treaba, dar nu
vreau să se înțeleagă că A.D.T.I.Valea Jiului are doar două proiecte și nu se justifică.
Lucrurile sunt mult mai complexe. De asta îi spun domnișoarei că ei au o activitate foarte... Și vreau
să vă spun ceva. Fără ei, fără A.D.T.I.Valea Jiului să știți că n-aveam nicio șansă să devenim eligibili,
și foarte puține lucruri se întâmplau și pe Just Transition și pe celelalte fonduri..

DNA ELENA PÂRVAN:
Da, de asta vă zic că întrebarea dumneavoastră este un pic prea largă ca să pot oferi un răspuns
specific. Pentru că, de exemplu, în cazul acestui PMB ori în cazul programului de tranziție justă noi
avem o medie de 41 de astfel de cereri.
DNA IOSIP DUMITRELA-GABRIELA:
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Exact. Aș vrea să vă spun că asta mă interesează pe mine, să veniți și să ne spuneți în față, uitați asta
am făcut asta. Nu toate. Că nu v-am cerut 41 să le numărăți pe toate. Și să veniți să-mi spuneți ca să
convingeți consilierii am făcut aia, am realizat aia, am realizat aia.

DNA ELENA PÂRVAN:
Corect, dar prima intrebare era referitoare la partea de administrat pe partea de asistență socială și de
la asistență tehnică pe care noi o realizăm. Da? Noi ca să funcționăm ca entitate trebuie, și noi la
momentul nostru să accesăm finanțare și să implementăm proiecte. Da? Acolo vorbeam pentru că
asta a fost întrebarea inițială a dumneavoastră. Unde și ce am depus pe programul de asistență tehnică?
Aia v-am răspuns. Atribuțiile noastre sunt mai largi. Aveam atribuții și în cadrul programului de
tradiție justă și în cadrul programului de educație și ocupare și în cadrul programului de incluziune
socială. Toate programele în cadrul care există alocare dedicată noi avem acolo atribuții.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Haideți ca să vă ajut eu dacă întrebați specific pe ce au depus ei A.D.T.I. Valea Jiului pentru ei, stați
un pic să fac o separație. Deci ce au depus pentru noi, au depus și pentru ei. Pentru funcționarea lor.
DNA IOSIP DUMITRELA-GABRIELA:
Exact, am înțeles asta. Deci mă interesa ce au depus pentru noi, nu pentru ei.
DNA DORINA NIȚĂ:
Eu vreau să vă întreb ca o curiozitate, în ceea ce privește relația cu UAT- urile, eu sunt multumită de
activitatea dumneavoastră, mai ales în ceea ce privește mediul universitar. Am asistat la câteva
prezentări și am văzut rezultate. În ceea ce privește relația cu UAT-urile curiozitatea mea este,
UAT-urile vad că se deschid anumite axe și vă spun să îi ajutați în partea de asistență tehnică sau
dumneavoastră vedeți și o aduceți în atenția tuturor UAT-urilor ce vedeți că se deschide și vedeți care
este interesată dintre primării.

DNA ELENA PÂRVAN:
Da, se intamplă să vină solicitare și din partea UAT-ului, unde doar UAT-ul este beneficiar, dar în
același timp acolo unde este nevoie și trebuie să oferim asistență tehnică, mergem noi și accesăm
asistența tehnică pentru a întâmpina nevoile UAT-ul local. De exemplu este posibil ca, un exemplu
acesta, în relație cu această centrală fotovoltaică să prezinte interes si pentru alte UAT-uri, nu este
vorba de o singură asistență tehnică.
Scopul acestei centrale de care discutăm, este să producă, astfel încât să putem să venim în
contracararea nevoilor consumului UAT-ului respectiv, nu să devină prosumator să livreze în rețea,
ci, efectiv, să echilibreze.
DNA DORINA NIȚĂ:
Dar de consumul energetic, adică o să asigure consumul suficient pentru iluminatul public și pentru
clădirire publice?
DNA PAULINA DRAGOȘ:
Da, asta este scopul studiului. prin acest studiu se va vedea randamentul construcție respective. Cât
poate efectiv să suporte și dacă poate echivala nivelul de consum al UAT-ului respectiv.
DNA DORINA NIȚĂ:
Oricum, eu am văzut că nu plătim nimic.
DL VALERIU BUTULESCU:
Vreau să vă dau un apel la calm și să încercăm totuși să revenim la următoarele lucruri. Nu. Deci,
aerul dumneavoastră de procuror, știu că aveți probleme cu procuratura, dar nu faceți cu noi pe
procurorul, vă rog frumos, pentru că sunteți colegi, am fost aici, aduși, veniți, numiți, aleși. Haideți să
ne menținem strict la proiect, la ordinea de zi, să nu deviem cu întrebări colaterale, chiar când
doamna filmează atunci, pentru a înțelege că e un moment electoral. Campania dumneavoastră nu se
mai termină, dar noi suntem o structură care trebuie să lucrăm, trebuie să votăm, trebuie să dezbatem.
Dacă aveți lucruri pe care nu le cunoașteți și aveți toate motivele să nu le cunoașteți, că sunteți venit
recent în această structură, dar vă rog din suflet, renunțați la tonul acesta de procuror, faceți cu noi
mereu recizitoriu. Știți, dumneavoastră, că nu e așa.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
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Haideți să nu facem dialog, deci vă rog din suflet, haideți să respectăm Regulamentul Consiliului
Local, nu facem dialog, suntem 19, dacă vorbim unu peste altul și 2 cu 2 nu este ok. Vă dau cuvântul,
vă rog să vă păstrați ideea, vă dau cuvântul, dar vă rog din suflet, haideți să nu facem nici dialog, nici
monolog. Vă dau cuvântul promit, dar haideți să respectăm regulamentul. Urma domnul Gerschner,
după care domnul Rădescu Cosmin, după care doamna Iosip.
DL FRANCISC GERSCHNER:

Stimați colegi. În primul rând, am înțeles întrebarea, am înțeles și răspunsurile, cred că sunteți
destul de mulțumită de răspunsul care vi s-a dat de la organele de specialitate, dar pe mine mă
deranjează un singur lucru. La comisii ați avizat negativ acest proiect.

Vă rog să motivați de ce ați avizat negativ acest proiect. Pentru că dacă eu sunt împotriva
unui proiect care este mai mult decât necesar aceste comunități pe care o reprezentăm cu toții, nu
înțeleg care ar fi oponența dumneavoastră, care ar fi motivarea de a nu fi de acord cu un asemenea
proiect care, după părerea mea, este unul dintre cele mai bune proiecte care pot fi pe anul
acesta. Mulțumesc.
DL COSMIN RĂDESCU:
Da, aș vrea să-i răspund domnului Butulescu, pentru că remarc că la fiecare intervenție de-a colegilor
noștri din Consiliul Local, dânsul își alocă un drept de cerere așa, prin care trage niște semnale de
alarmă pe care eu nu le văd, nu le găsesc. Sunt pur și simplu pe spate, pur și simplu încercări de ale
noastre, pentru că și eu sunt în situația asta, pentru că am fost tras la răspundere și urecheat, cu
ghilimelele de rigoare de domnul Butulescu, pentru că pur și simplu ne permitem să punem întrebări,
pur și simplu ne permitem să încercăm să înțelegem cum funcționează niște lucruri, pentru că noi nu
avem 37 de ani de vechime, cum are dânsul prin toate forurile administrative de conducere ale
diferitelor partide pe la care dânsul a trecut.
Încercăm să înțelegem așa cum considerăm noi. Unii dintre noi nu avem o experiență, domnule
Butulescu atunci când m-ați făcut actor. Țin să vă spun că am fost aproape 5 ani de zile director al
Teatrului din Petroșani, am avut calitatea, am deținut calitatea de ordonator terțiar de credite, am
vehiculat procente de 2-3-4 milioane de euro anual, așa că vă rog frumos să vorbiți doar în dreptul
dumneavoastră când vine vorba de administrare, de management, de orchestrarea sau de dirijarea
anumitor bani publici și așa mai departe.
Vă rog frumos să nu mai încercați să intimitați colegii cu privire la atitudinea sau la apelurile pe care
le fac în cazul acestor ședințe. Pur și simplu sunt încercări de a înțelege, de a transforma și dacă nu se
aliniază conduitei PSD de a vota în masă, fără să înțeleagă și fără să fie citite proiectele, asta nu
înseamnă că ceva este greșit. Este o atitudine normală, corectă, coerentă, constructivă și eficientă. Vă
mulțumesc.
DNA IOSIP DUMITRELA-GABRIELA:
Vă rog frumos că dacă dumneavoastră ați sesizat la fiecare ședință intervenția domnului coleg
Butulescu a fost deviantă. Am fost criticată pe motivul că am solicitat clarificări cu privire la
proiecte, de faptul că vorbesc de lucruri care exced proiectul. Nu, nu este vorba de asta. Au fost
întrebări pertinente. În condițiile în care un coleg prezent aici de față nu reușește să înțeleagă, de fapt
noi urmărim să clarificăm, să limpezim, să lămurim lucruri legate de proiect, înseamnă că avem o
problemă. Încearcă în mod sistematic să atragă și să devieze lucrurile pentru că nu mi se pare
corect. Acum, ca să răspund colegului, n-am dat aviz negativ pentru că acest proiect nu ar avea
importanță, dar problema mea este următoare. Toate aceste asociații, pentru că așa am început, eram
curioasă și doream să știu cum lucrează, câte proiecte implementăm, ce accesăm și de ce nu suntem
mai atenți în ceea ce privește implementarea lor de la momentul de început. Dacă perioada este
2021-2027, acum suntem în 2025 și noi avem un proiect de prefezabilitate. Asta era nelămurirea mea.
Și faptul că am dat aviz negativ, se referă la acest aspect. Și mai am un lucru. Nu motivez avizul în
fața dumneavoastră. Mulțumesc.
DL CAȚAN CRISTIAN:
În completare, vă amintesc câte studii de fezabilitate sau prefezabilitate s-au făcut pentru telegondola
din Parâng?
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
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Unul singur.
DL CAȚAN CRISTIAN:
Unul singur, și telegondola când se implementează?
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
O să vedem.
DL CAȚAN CRISTIAN:
Este același paradox.. S-au alocat bani pentru acel studiu de fezabilitate sau prefezabilitate. S-au dat
niște bani unei firme care s-au ocupat, că este ADTI sau este alta, dar de implementat nu prea vedem.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
Am și o rugăminte. Totuși să rămânem în aceeași manieră de cum s-au înscris la cuvânt. Urmează
domnul Butulescu, domnul Edelhauser și domnul Lăutaru.

Și aș vrea să fac și o precizare fiind vorba de următoarele proiecte 4, 5, 6. Eu am
insistat. Doamna de la A.D.T.I.V.J. a fost în sală și am insistat pe comisii. Deși am stat 40 de minute
și ne-am uitat unii la alții. Am insistat să se pună întrebări. Acum nu e o problemă că se pun
acum. Să nu înțelegeți greșit. Dar puteam să începem de atunci pentru a fi mai eficienți, pentru că tot
ne-am întâlnit la ședința pe comisiile de specitate. Mulțumesc. Domnul Butulescu,
DL VALERIU BUTULESCU:
Toate scuzele de rigoare pentru ca am propus să fim calmi. Trebuie să-i răspund domnului Rădescu,
pentru că m-am apropriat prea mult să fac referire la domnia sa. De multe ori ridicați problemele.
Foarte interesante. Mie mi-e cam teamă să dau raspuns pentru că o să spuneți că este atac la persoană.
De exemplu cănd a-ți spus, de ce trebuie sa aibe Apa Serv profit?. Am râs, dar nu am avut curajul să
vă spun de ce. Am fost ani de zile în Consiliul de Administrație. Cunosc firma aceea din 1993. In
sapte luni s-a dezvoltat prin niste contracte de profit nerambursabil in valoare de 150 milioane de
euro, Principala clauză a fost aceasta. Să aveti profit în final. La inceput erau pierderi de optzeci la
sută într-o rețea de apă vraiște. S-au adus bani europeni. S-au adus bani de la buget. Nu avem voie să
nu avem profit. Suntem obigați. Acel profit nu-l jucăm nici la bingo nici la betano, îl reinvestim, dar
este o condiție.
Cred că am fost suficient de calm și de convingător. De aceea trebuie să aibă Apa Serv profit. Ați
înțeles? Acum trebuie să vă spun și asta, că nu am înțeles discuțiile acestei ședințe, sunt mai
complicate.
S-a propus ultima dată și s-a trecut de la votul nostru, cu voturile noastre, ca să se reducă
contribuția la nivelul a 25 bani. Din care, municipalitatea face niște economii de, nu știu, 10, 20, 30
de mii de lei. Mi se pare puțin. Nici până acum nu inteleg de ce au votat împotrivă. De ce vreți ca
locuitorii Petroșaniului să plătească 30 de mii în plus? De ce? . Am înțeles puțin și iară văd că sunteți
într-o eroare de fond. Teama de privați. Acolo sunt privați și acolo vor fi fondurile europene. Păi
sigur că vor fi fondurile europene. Principalii beneficiari ai fondurilor europene sunt privații doamnă.
De când suntem noi mari experți în materia de gestionare de fonduri europene, noi înșine primăria?.
Domnul Rădescu a dat niște exemple de oameni care au dreptul să nu cunoască niște treburi legate de
drept administrativ. Și atunci trebuie să întrebăm pe tonul omului care nu știe, nu pe tonul
procurorului care acuză. Asta devine deja enervant, agasant, supărător. Ce să vă spun mai mult de
atât? Domnule Rădescu, ultima observație mai fac și închei cu asta. Dar cred că erau niște lucruri
care au fost deschise și nu au fost închise la timp. Ați venit cu ideea năzdrăvană să convocăm aici
oamenii care solicită, să fie prezenți, să vă explice de ce trebuie să facă el garaj și de ce ține el mașina
de spălat în garaj, și mașina lui în fața garajului. Ei nu putem răspunde pentru că noi, prin lege, în
primul rând, prin Constituție, cetățeanul are dreptul la prezență pentru a depune solicitări. dar noi
avem obligația să le răspunem în limitele legii. Să le răspundem. Noi consilierii nu putem să-i
convocăm. Nici procuratura nu își permite, nici organele de anchetă nu cheamă așa când vor și pe
cine vor. Deci nu putem. Acesta era răspunsul.
Să încercăm să menținem legătura cu cetățenii civilizat. Doamnă Macavei, că o să spuneți acum câte
amenzi am dat. Ați rămas la nivelul statului polițienesc. Dacă nu dăm amenzi, gândiți ce importanță
avem. Profilactică. Suntem într-o societate totuși democrată. Care e eficiența? Am încheiat
asta. Mulțumesc frumos.
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DL EDUARD-VICTOR EDELHAUSER:
În primul rând vreau să-mi cer scuze pentru întârziere. Am avut ședință la senat. Acolo chiar am niște
probleme care îmi creează dificultăți.
Relativ la ceea ce s-a discutat aici revenind la subiectul de astăzi. Cele patru puncte la care ADTI este
implicată, probabil că doamna Iosip eu zic, n-a fost foarte punctuală și nu a precizat exact ce vrea să
audă. Domnul primar a spus foarte corect, într-adevăr, fondurile se implementează în 2021-2027 din
motive care nu țin de noi. Sunt trei ani de întârziere de fiecare dată. Abia anul trecut au început
implementările și, într-adevăr, va fi acesta plus trei și se va duce până în 2025, deci cei șapte ani,
șase-șapte ani, se vor folosi. Însă, revenind la ADTI, nu e, într-adevăr, așa cum a zis domnul și nu
interesează activitatea dânșilor pentru atragerea de fonduri, pentru lobby-ul pe care-l fac, însă, a
întrebat punctual câte proiecte ați depus în interesul primăriei Petroșani, sau în parteneriatul primăriei
Petroșani, și le-au răspuns, total trei, două, unu. Evident că probabil la a doua întrebare câte s-au
implementat, câte s-au finalizat, nu există răspuns. Întrebarea asta este câte au fost, a revenit cu
această întrebare, câte proiecte ați depus până acum în acest parteneriat? Acestea sunt primele care
vreți să le depuneți?

DNA ELENA PÂRVAN:
Nu, a fost programul Elena, dar ADTI nu implementează proiecte în parteneriat cu primăria Petroșani.
Efectiv, proiectul, investiția în sine o face primăria Petroșani. Ei au atras bani pentru întocmirea
studiilor de care noi avem nevoie pentru aceste proiecte. Și a fost înainte de asta programul pentru
blocuri pentru clădiri rezidențiale, programul Elena. Tot așa pentru întocmirea documentațiilor
tehnice pentru a putea depune proiectele.
DL EDUARD-VICTOR EDELHAUSER:
Și la acest proiect pe partea de iluminat, pe partea de centrale fotovoltaice există deja studiul făcut și
se cunoaște care este puterea instalată necesară? Și asta întrebă doamna.

DNA ELENA PÂRVAN:
Da, este studiul de prefezabilitate și se cunoaște, care este puterea instalată necesară doar că nu avem
studiul la noi.
DL EDUARD-VICTOR EDELHAUSER:
Eu cred că asta era interesant pentru locuitorii orașului Petroșani, municipiului Petroșani, să afle.
Acesta este proiectul. Are o valoare estimată de și va produce o putere electrică de, pentru că nu sunt
dedicate firmelor, sunt dedicate cetățenilor, numai pentru cetățeni se aduc fonduri și pentru interesul
lor. Deci e vorba de aceste beneficii. Și să spunem, iluminatul public înseamnă atâta consum și asta
se poate acoperi cu un proiect care menține asta, asta, asta. Era destul de simplu.
DL VLAD-ALEXANDRU LĂUTARU:
Îmi cer scuze, dar nu e chiar pe subiect, sincer sunt în asentimentul domnului Butulescu, și eu mă
simt ca la un rechizitoriu când dumneavoastră vreți să duceți subiectul intr-o parte sau alta. Acum mai
în glumă sau mai în serios, simt că parcă ar trebui să vin cu un avocat la ședința de Consiliu, dar nu
asta contează. Știu că este o atitudine care acum prinde la public și, din păcate, pentru noi, poate
pentru dumneavoastră nu. Veniți în consiliul ca să faceți politică și acum am să-l citez pe domnul
primar, pentru că in consiliul local nu ar trebui să facem politică, ar trebui să facem administrație, dar
asta e cu totul o altă discuție. Problema devine o problemă atunci când puneți întrebări și nu vreți să
înțelegeți de fapt răspunsurile pentru a duce cumva întrebarea într-o direcție, și a rămâne într-o
direcție acuzatoare, tocmai cu scopul pentru care am spus mai devreme.
DL FRANCISC GERSCHNER:
Eu am să fiu scurt. Doamna Iosip, eu niciodată nu mi-am permis ca în fața mea să vă justificați sau să
vă cer motivarea. Nu, eu sunt o persoană, dar în această sală există două instituții. Deci în fața
instituțiilor trebuia să vă motivați și eu v-am motivat fără nicio problemă. Dar eu v-am întrebat. De ce
ați fost împotriva? Mi-ați răspuns. Am înțeles și, cu tot respectul, eu nu port o discuție contradictorie.
Vreau să ne respectăm în acest consiliu local pentru că suntem colegi indiferent de la ce partid facem
parte, Suntem aici aleși de cetățenii ca să reprezentăm interesele cetățenilor. Da, vă rog ca și respectul
să domine între noi, Mulțumesc.
DNA DORINA-VERONICA NIȚĂ:
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Eu o să am o atitudine opusă domnului Lăutaru, și să spun că eu o apreciez pe doamna Iosip,
deoarece nu consider deloc că dânsa are rea voință. Eu am fost destul într-un consiliu în care, dacă
îndrăzneai să spui ce nu spunea executivul, imediat erau câțiva care încercau să te pună la punct.
Foarte bine. Progresul s-a născut din polemică, și atâta timp când nu văd rea intenție, nu văd de ce ar
trebuit să o acuzăm, că de ce pune întrebări, sau oricum le pune. Poate că în timp ne mai rafinăm și
vizavi de modul în care punem să zic așa întrebarea, dacă asta v-a deranjat. Dar în rest eu vă apreciez
și eu nu văd deloc rea intenție la dumneavoastră, la niciunul dintre dumneavoastră.
Așa că foarte bine. Eu vreau să vă spun că nu mă deranjează deloc.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 15 voturi
- Împotrivă? - 4 (Cațan Cristian, Iosip Dumitrela-Gabriela, Macavei Viorica și
Vâlvăresc Ioan-Dumitru)
- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 14/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui acord de parteneriat între UAT
Municipiul Petroșani și ,,Asociația pentru Dezvoltare Teritorială Integrată Valea Jiului”, pentru
realizarea proiectului ”Bikepark Downhill Munții Parâng”.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
DL CRISTIAN CAȚAN:
Nu este clar, dacă ați putea să-mi răspundeți, vă rog, ce înseamnă Bikepark Downhill Munții Parâng,
adică, mai concret, este strict pista aceea de biciclete pentru Dunhill Mountain Biking sau este ceva în
plus față de asta? că în documentații n-am văzut, așa, nici poze subiective, nici desene sau ceva în
acest sens, și care ar fi cheltuielile neeligibile?

DNA ELENA PÂRVAN:
Da. În partea de întocmire a documentației tehnice, în general nu sunt cheltuieli neeligibile, este
vorba de cheltuieli care pot să apară după perioada implementării proiectului. Asta se va vedea după
întocmirea documentaților tehnice, dacă sunt necesare anumite cheltuieli care nu sunt neeligibile din
punctul de vedere a limitei de finanțare pe care va fi implementat proiectul.
DL CRISTIAN CAȚAN:
Sunteți primar de foarte mult timp în urmă domnule primar, puteam să implementăm deja măcar o
parte din acest proiect pe cheltuiala primăriei sau sub o altă formă pentru downhill mountain biking,
tot ca sport extrem.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI
Am făcut aceste lucruri, asta vă spunea doamna, dar acum este o finațare europeană care finanțează.
DL EDUARD-VICTOR EDELHAUSER:
Revin, și aș vrea, dacă mă gândesc, sigur că vor mai fi astăzi materiale prezentate, mi se prezintă un
acord de parteneriat și facem o modificare la acord ca urmare a unei precizări venite la depunerea
cererii de finanțare. Înseamnă că cererea de finanțare există, și că există probabil și un proiect tehnic
care înseamnă partea tehnică, ceea ce trebuie să facem pentru cetățenii, este că de acum înainte, când
vin să depună astfel de materiale, nu neapărat proiectul tehnic care este de mari dimensiuni și
complicat, doar măcar o prezentare scurtă ar merita făcută, da? Chiar și așa, pentru locuitorii
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municipiului, pentru membrii consiliului care aprobă, spunea domnul Butulescu, că aprobăm, noi
votăm aici oportunitatea. Așa este.
Deși și legalitatea, nu toți, vă spun, doamna Iosip este de specialitate, noi nu suntem juriști aici. Cred
că putem să citim și să înțelegem niște aspecte, adevărat, nu foarte în detaliu. Dar pe partea tehnică,
cred că toți putem să ne dăm părerea pe partea de oportunitate.
DNA DORINA-VERONICA NIȚĂ:
Eu aveam o întrebare. Curiozitatea mea vine din faptul că am văzut și acele micro-microcentrale care
se fac pe Jiu ca apoi intervină, să zic, asociațiile de mediu și pot să stopeze datorită, să zic așa,
impactului avut asupra faunei, florei. Credeți că aici există această posibilitate? Că la un moment dat
acest proiect, să spun, să se blocheze din faptul că o asociație de mediu să spună că avem un impact
asupra, eu știu ce, floră, faune.
O să zică că am întrerupt traseul melcilor prin pădure și trebuie să ne facem pasarelă sau eu, cum să
spun, dar chiar am văzut că au, cum să zic, forță astfel de inițiative și câteodată chiar blochează astfel
de proiecte.
DNA ELENA PÂRVAN:
Aria despre care vorbim noi acum este, nu știu cum vă imaginați ideea de traseu și cât de mare este
aria în care se desfasoară. Noi vorbim de proprietăți care sunt deținute de UAT și pentru care, există
probabil avize de mediu, oricum va fi solicitat cu siguranță, adică până la momentul în care se va
depune proiectul.
Deci nu văd de ce ar fi un motiv pentru a fi refuzat acest proiect. Ideea este că noi acum suntem la
partea la care, aprobăm să facem aceste studii. Și, cu siguranță, studiile au mult mai multe detalii,
cu siguranță, de acolo rezultă ce avize avem nevoie.
DNA CARMEN DELIA STRĂUȚ:
Vreau doar să-mi exprim scurt punctul de vedere. Apreciez toate luările de cuvânt, inclusiv cele ale
domnului Butulescu. Ideea este că nu suntem dușmani. Noi dorim să ne informăm, uneori nu
exprimăm corect întrebarea. Ne așteptăm la un răspuns și primim un alt răspuns. Uneori materialele
au deficiențe în prezentarea proiectelor. Și de la prima ședință am cerut detalii, sigur, minimale, dar
detalii din care să ne dăm seama ce votăm.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI
Mă scuzați că intervin, dar acesta este scopul sedințelor de comisii.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
Mă scuzați, domnule primar, am stat 40 de minute, am insistat, am văzut că au fost avize nefavorabile,
am insistat, domnișoara, doamna de specialitate, atât doamna Dragoș, nu s-au pus întrebări. Și atunci,
da, într-adevăr, și comisiile, să știți, nu sunt opționale. Sunt obligatorii. Și atunci, haideți să
beneficiem de ele. Pe comisii nu facem nimic pentru că nu este presă, și cum intrăm în ședință, ne
luăm și un ton. Toți trebuie să avem un ton mai empatic, că suntem colegi.
DNA CARMEN DELIA STRĂUȚ:
Asta este ideea. Deci ați sesizat corect. Luările de cuvânt sunt, să spunem, prea apăsate. Eu am
adesea cam aceleași întrebări, pe care le pun și ceilalți colegi, și bănuiesc că nu din cauza faptului că
nu am pregătire eficientă, ci pentru că nu am repere să înțeleg. Și consider că ședința poate să decurgă
normal, fără animozități, și să ne permitem unii altora să punem întrebări. Faptul că în comisii nu se
pun atât de multe întrebări și se pun în ședința în plen, e adevărat, lucrul ăsta se întâmplă ca un efect
al aparteneței politice. Și probabil că fiecare își urmărește un scop. Nu le putem interzice lucrul ăsta.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
Nu este nimic interzis, doamne ferește, doar că puteam să fim mai eficienți. Acum, fiecare cum
consideră. Nu trebuie să fie un afront la adresa unuia sau a celuilalt dintre noi. Fără animozități. Sau
dacă cineva întreabă, e normal, fiecare să voteze în cunoștință de cauză.
DNA DORINA VERONICA NIȚĂ:
Mă rog, vroiam, să spun că a dat impresia că noi chiar nu facem nimic în comisie. Și știi, adică, cred
că am fost împreună în atâtea comisii. Eu cred că tot timpul vorbesc în comisie, chiar am spus că în
general să lămurim lucrurile în comisie. Și azi am avut o serie de întrebări că eu cred că sunt chiar
stresantă. De-aia nu vorbesc atât de mult în ședințe, pentru că deja mă lămuresc din zona de comisie.
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Care-i scopul comisiei? Doar că, câteodată întrebări în comisie nu sunt și persoanele pe care le putem
întreba, că ele vin câteodată chiar la ședință. Dar eu vreau să nu creem impresia că în ședințele de
comisie chiar nu facem nimic.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
Eu mă refeream strict la ședința de astăzi .
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 15 voturi
- Împotrivă? - 4 (Cațan Cristian, Iosip Dumitrela-Gabriela, Macavei Viorica și
Vâlvăresc Ioan-Dumitru)
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 15/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui acord de parteneriat între UAT
Municipiul Petroșani și ,,Asociația pentru Dezvoltare Teritorială Integrată Valea Jiului”, pentru
realizarea proiectului ,,Complex de servicii sociale Valea Jiului”.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
DNA IOSIP DUMITRELA-GABRIELA:
Eu vreau să întreb, văd că acest centru social se dorește a fi realizat în încinta preparații Livezeni. Mai
sunt acolo clădiri în picioare, pentru că zona aia, din câte știu eu, este afectată, arată deplorabil. Sunt
gunoaie, și să aduci victime ale violenței domestice într-o astfel de zonă unde totul este deplorabil?
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI
Nu sunt gunoaie, opriți-vă. Sunteți puțin în eroare. În zona respectivă nu sunt gunoaie. Știți că am fost
cu dumneavoastră personal, și a-ți văzut că nu sunt gunoaie. Este vorba de clădirea fostelor birouri ale
preparației.
DNA IOSIP DUMITRELA-GABRIELA:
Și am fost acum un an jumate. Ați avut grijă să curățati inainte. Și accesul este ok?.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI
Da, și zona va arăta foarte bine.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 15 voturi
- Împotrivă? - 4 (Cațan Cristian, Iosip Dumitrela-Gabriela, Macavei Viorica și
Vâlvăresc Ioan-Dumitru)
- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 16/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui acord de parteneriat între UAT municipiul
Petroșani și ,,Asociația pentru Dezvoltare Teritorială Integrată Valea Jiului”, UAT municipiul Lupeni,
UAT municipiul Vulcan, UAT orașul Petrila, UAT orașul Aninoasa, UAT orașul Uricani, pentru
realizarea proiectului ”Culoarele verzi-albastre pe afluenții Jiului de Est și de Vest”.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
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DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
DNA IOSIP DUMITRELA-GABRIELA:
Dacă puteți să ne explicați ce înseamnă mai exact crearea acestor culoare verzi-albastre.
DNA ELENA PÂRVAN:
Vorbim de rețele ecologice care presupun elemente care țin de vegetații, cu elemente care țin de
resurse de acolo. Intervenția este necesară pentru că aduce practic, creșterea calității vieții la nivelul
cetățenilor de rând, prin crearea de zone care sunt arbori împotriva inundației sau crearea de zone
speciale amenajate de asemenea în care trebuie să direcționăm fluxul de apă și să creăm zone verzi
care oferă utilitate pentru a combate efectul de insulă, de căldură, care știm că se remarcă acuma,
apropo de schimbările climatice. Și aceste intervenții, practic, presupun identificarea zonelor în care
se pot face remediile de infrastructură verde-albastră care să ajute în acest sens.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 15 voturi
- Împotrivă? - 4 (Cațan Cristian, Iosip Dumitrela-Gabriela, Macavei Viorica și
Vâlvăresc Ioan-Dumitru)
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 17/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului de acțiune comunitară în vederea prevenirii și
combaterii riscului de sărăcie și excluziune socială pe anul 2025.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
DNA IOSIP DUMITRELA-GABRIELA:
Aceste activitatăți comunitare pentru combaterea sărăciei și combaterea excluziunii sociale se
implementează în fiecare an, anual se fac astfel de programe?. Și avem un program de acțiune care ne
ocupăm și care sunt acele programe care se implementează efectiv, și care sunt abordate în așa fel
încât să se reducă riscul.
DNA LOREDANA PIȚ:
Când sunt onorate toate activitățile pe care noi le-am desfășurat în ierarhie, în conformitate cu

Legea nr. 196/2016 privind venitul minim de incluziune, care prevede elaborarea acestui plan de
acțiune comunitară, este al doilea an. Deci această lege, chiar dacă a fost publicată în 2016, a intrat în
vigoare în 2024.
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Și pe anul trecut am avut un raport cu activitățile privind implementarea acestui plan pe care l-am
transmis agenției. În anul trecut am acordat sprijin, consiliere de incluziune.
DNA IOSIP DUMITRELA-GABRIELA:
Mă interesa dacă efectele sunt constructive și întradevăr dacă implementarea acestor programe de
acțiune, își fac treaba.
DNA LOREDANA PIȚ:
Sigur că da, absolut.
DNA DORINA VERONICA NIȚĂ:
Probabil, acum intervenția mea este că probabil nu-mi dau seama ce vreți să auziți și cred că poate,
dacă eu o să explic înțeleg. Cele mai multe dintre activitățile pe care le face Serviciul de Asistență
Socială privesc măsuri pasive, adică, de genul ești în nevoie, constat că ești în nevoie și această
nevoie o fac fie dintr-un serviciu social, sau ceva de ordin financiar sau material.
Rezultatele s-ar vedea că ar merge mult pe acțiune active. Adică, de pildă, văd că o familie se află în
nevoie, l-aș lua pe capul de familie și l-aș angaja, lucru nu fac ei de la asistență socială. Nu, dar cred
că asta viza întrebarea.
DL FRANCISC GERSCHNER:
Subiectul acuma a fost abordat, și doamna Iosip mi-a dat dreptate și o felicit și pe Dorina pentru
răspuns. Mulțumesc pentru răspuns, doamna Loredana, dar aș fi... eu știu colaborarea dumneavoastră
cu instituțiile statului. Să punem o întrebare concretă. A scăzut cumva șomajul în Petroșani datorită
acțiunilor dumneavoastră și a scăzut abandonul școlar, având în vedere rezultatul muncii
dumneavoastră, pentru că știu ce înseamnă munca dumneavoastră, pentru că inclusiv noi, consilierii
ne implicăm în aceste programe sociale. Dacă ne sesizăm, ne adresăm dumneavoastră, am văzut
foarte multe intenții bune și rezultate bune datorită activității dumneavoastră acolo. Chiar eu, personal,
m-am ocupat și anul trecut de niște probleme de astea sociale. Revin la întrebarea. Ați văzut cumva o
scădere a șomajului din cauza asta? Adică în sensul că n-ar mai trebuit să aloc resurse pentru acea
familie, pentru că am văzut o îmbunătățire, practic asta a fost întrebarea doamnei Iosip. Ați văzut
cumva o îmbunătățire la școală, mă refer la abandonul școlar? Cu profesorii ați discutat? Asta era
întrebarea. Mulțumesc!
DNA LOREDANA PIȚ:
Nu pot să vă spun că nu am cunoștință dacă a scăzut șomajul. Însă pot să vă spun că la noi oamenii,
deci sunt unii în tranzit, unii sunt, într-adevăr, care au, din generație în generație, ajutorul acesta
social. Dar alții, iasă din sistem, se angajează și reușesc să depășească condiția. De asta vă spun,
numărul a scăzut, având în vedere noua legislație și serviciile oferite și oportunitățile lor,
oportunitățile de angajare și, mă rog, unii au plecat și în străinătate.
Că aici este foarte... inclusiv ne luptăm cu această problemă a părinților care sunt plecați în străinătate.
Deci noi trebuie să monitorizăm și această situație. Și aici este un aspect chiar și social și cu impact
asupra familiei.
Dar pot să vă spun că numărul, de exemplu, a scăzut de ajutor, de beneficiar de ajutor social. Deci de
ajutor social, ca abandon școlar, la fel, este o luptă foarte, foarte mare. Veghem familii, vizităm
familiile, vizităm școala. Adică nu școala o vizităm. Avem colaborare cu școala pe absenteism.
Intervenim în familie, încercăm să... din păcate, de la vârsta adolescenței tinerii vin foarte greu, nu-i
poți oblga să mai vină la școală.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? - - Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 18/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de acţiune privind serviciile sociale pe anul 2025
la nivelul municipiului Petroșani.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.



14

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru sănătate:
DNA CONSILIER ENE ILEANA:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 19/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
9. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului comun de colaborare pe anul 2025 încheiat
între localitățile înfrăţite Petroşani şi Várpalota.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru minorităţi:
DL CONSILIER RAD MIHAIL:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 20/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
10. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 6.500 lei în vederea
organizării vizitei delegației din orașul înfrățit Várpalota din Ungaria, la Petroșani, în perioada 14-16
martie 2025.

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia buget – finanţe avizează favorabil.
- Comisia pentru minorităţi:
DL CONSILIER RAD MIHAIL:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
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Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 21/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
11. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 3.000 lei în
vederea participării Consiliului Local al Municipiului Petrosani în calitate de coorganizator a unor
concursuri, alături de Asociaţia Schi Turism Montan ,,Pro - Parâng” Petroşani, în luna martie
2025.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia buget – finanţe avizează favorabil.
- Comisia pentru cultură:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.

DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU părăsește sala de ședință.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 22/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
12. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 9.000 lei în vederea
organizării Zilei Internaționale a Femeii, în luna martie 2025.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia buget – finanţe avizează favorabil.
- Comisia pentru cultură:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU revine în sala de ședință.
DNA IOSIP DUMITRELA-GABRIELA:
În materialul comunicat, rezultă că este vorba de recunoașterea activității, din domeniul poeticii.
Vorbim de ziua femeilor. Eu mă văd nevoită să iau apărarea tuturor femeilor, toate femeile, indiferent
de domeniile de activitate în care își desfășoară activitatea, și atunci vreau să cunosc care au fost
criteriile pentru care doar această categorie de doamne poete au fost alese pentru această activitate.
DNA CRISTIANA BOREA:
Noi ne-am gândit, în fiecare an în care organizăm evenimentul acesta de 8 martie, și anul acesta fiind
anul Eminescu, ne-am gândit să invităm doamnele care le-am văzut foarte active în online, care în
comunitatea noastră se inplică foarte activ în partea asta culturală. E vorba de doamnele care scriu
poezii, sunt niște poete. Am văzut un grup de doamne, și ne-am gândit să le apreciem munca și să le
invităm.
DNA IOSIP DUMITRELA-GABRIELA:
Și anul trecut ce categorie a-ți ales?
DNA CRISTIANA BOREA:
Anul trecut, am mers, tot așa, din social media ne-am inspirat, partea de voluntariat. Doamnele
acelea care și-au făcut un grup numit mămicile din Valea Jiului, și am văzut că, chiar și-au făcut o
asociație a mămicilor, care oferă sprijin familiilor nevoiașe.
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DN COSMIN RĂDESCU:
Dacă îmi permiteți o sugestie legată de acest tip de proiect, așa sau mă rog, cred că ar trebui consultat
în Comisia de Cultură înainte de acest tip de proiect, înainte de a iniția acest tip de acțiune, să rămână
așa. Din opinia mea, vă pot spune, să mă urc în experiența mea, vă pot spune că acest lucru ar fi putut
fi organizat într-un cadru, eu știu, într-o seară organizată pentru femeile din Petroșani, la care să
participe și artiști, și poeți, și scriitori, și poate în acel caz au trebuit oferite aceste buchete de flori,
recitalul de poezie, sau mă rog, creat un eveniment în jurul acestei manifestări, mă rog, să ne oprim
pentru un lucru, să oferim niște flori, dar totul mi se pare formal și mi se pare doar făcut pentru a
puncta niște lucruri.
Repet, consultați înainte specialiști, consultații înainte oameni din comisie sau consilierii din comisia
de cultură, care ar putea să vină cu o sugestie, cu o idee, să îmbrace evenimentele într-o haină
artistică, culturală, așa cum ar trebui. Poate ar arăta altfel .
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 23/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 4.000 lei în vederea
achiziționării de buchete de flori și coroane de flori pentru diverse ceremonii sau evenimente în
decursul anului 2025.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia buget – finanţe avizează favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 24/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
14. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 38.088 lei către
Asociaţia Municipiilor din România reprezentând cotizaţia aferentă anului 2025.

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia buget – finanţe avizează favorabil.
- Comisia juridică:
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
DL CRISTIAN CAȚAN:
În primul rând, suma aceasta de 38.088 lei și cotizație anuală pentru Asociația Municipilor din
România, este o sumă enormă. Și am niște întrebări aici. Ce beneficii avem ca membrii acestei
asociații? Cunoaștem activitatea acestei asociații? Structura acesteia, cheltuielile, se întoarce ceva la
noi?
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI
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Deci, dacă îmi permiteți, puteți să vedeți toată activitatea Asociației Municipilor din România pe
site-ul AMR și vreau să vă spun că eu sunt în comitetul director de câțiva ani de zile la Asociația
Municipilor din România. Majoritatea inițiativelor parlamentare și modificările legislative care au
legătură cu administrația publică locală pleacă de la AMR. Pe toate domeniile, de la finanțe până la
urbanism, până la social, până la investiții, fondurile europene, toate problemele care se aduc în
discuție în comitetul director sau chiar în adunarea generală sunt puse pe hârtie, trimise ministerelor
de resort, miniștrilor, invitați la discuții la sediul AMR-ului, sau AMR-ul merge prin reprezentanți la
discuții la ministere, și de acolo pleacă toate aceste lucruri care legalizează în special legislația legată
de autoritatea publică locală.
DL CRISTIAN CAȚAN:
Care sunt beneficiile noastre?
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI
Păi asta este pentru că și noi suntem o autoritate publică locală și avem beneficii în urma
modificărilor legislative sau a legilor pe care noi le promovăm către Parlament din AMR. Suma este
în funcție de numărul de locuitor.
DL CRISTIAN CAȚAN:
Am văzut și aici, interesant, că în urmă scrie INS-ul 38.000 locuitori. Pentru mine, proiectele legate
de Green-line erau trecut și 31.000 de locuitori. Adică nici nu mai știm câți suntem.
DL SECRETAR GENERAL ADRIAN NEGOE:
În unele statute ale acestor asociații s-a prevăzut că taxa se plătește în funcție de populația la
1ianuarie a anului precedent. În altele s-a prevăzut că la 1 iulie anului anterior. Este o diferență de
populație, pe care întotdeauna apar diferențe între ele. Sporul natural e, din păcate, negativ.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 15 voturi
- Împotrivă? - 4 (Cațan Cristian, Iosip Dumitrela-Gabriela, Macavei Viorica și
Vâlvăresc Ioan-Dumitru)
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 25/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
15. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 94.518 lei către
Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară ,,Sistemul Integrat de Gestionare a Deşeurilor judeţul
Hunedoara” reprezentând cotizaţia aferentă anului 2025.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia buget – finanţe avizează favorabil.
- Comisia juridică:
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.

Dl consilier Mihail-Marius Rad părăsește sala de ședință

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 14 voturi
- Împotrivă? - 4 (Cațan Cristian, Iosip Dumitrela-Gabriela, Macavei Viorica și
Vâlvăresc Ioan-Dumitru)
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 26/2025.
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DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
16. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 37.807 lei către
Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară „APA VALEA JIULUI’’ reprezentând cotizaţia aferentă
anului 2025.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia buget – finanţe avizează favorabil.
- Comisia juridică:
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
DNA DORINA VERONICA NIȚĂ:
Eu aș vrea un răspuns deoarece solicitasem un raport de activitate. Chiar dacă am înțeles acuma că
acest raport de activitate va veni, pentru că el stă la baza plății. Aș face totuși sugestia să solicităm să
ni-l dea înainte, să vedem și noi pentru cunoștința noastră generală pe viitor.
DL COSMIN RĂDESCU:
Și încă o dată, aș vrea să sesizez cu povestea asta legată de, iar de cotizație. Cotizație pentru ce?
Care se regăsește în ce? Iar că noi de fapt suportăm avocați, noi suportăm cheltuiele de funcționare
ale acestui ADI, care sunt cheltuielile de funcționare ale ADI-ului? Nu ale Apa Serv. ADI-ul a
coordonat toate proiectele de finanțare europeană. Există un număr de persoane, nu știu să vă spun eu
câți sunt acolo, din care își plătesc salarii consumabile sunt cheltuiele de funcționare a ADI-ului.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 14 voturi
- Împotrivă? - 4 (Cațan Cristian, Iosip Dumitrela-Gabriela, Macavei Viorica și
Vâlvăresc Ioan-Dumitru)
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 27/2025.

Dl consilier Mihail-Marius Rad revine în sala de ședință

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
17. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită către Spitalul Județean de Urgență
Deva-Cabinet Medicină Legală a spaţiului situat în incinta Spitalului de Urgență Petroșani -
Policlinica Stomatologică.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 28/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
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18. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită către Asociația ,,VIAȚA SENIORILOR
DUPĂ PENSIONARE “ a spațiului situat în Petroșani, str. Avram Iancu, bl.12.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 29/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
19. Proiect de hotărâre privind propunerea schimbării destinației imobilului clădire și a terenului
aferent situate în municipiul Petroșani, strada Dacia, nr. 9, județul Hunedoara, în spațiu necesar
desfășurării de activități religioase.

Dl consilier Vlad Alexandru Lăutaru parăsește sala de ședință

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 30/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
20. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de închiriere
nr.3740/27.02.2012 încheiat cu Partidul Social Democrat-Organizația Petroșani.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
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- Aviz favorabil.
DL CRISTIAN CAȚAN:
Eu văd că suprafața sediului Partidului Social Democrat este de 133,7 mp, iar in adresa
dumneavoastră, domnule primar se cere prelungirea a suprafeței de 146,64mp. Unde este diferența?
DL CSABA-GYULA KOVACS
Cei 146 mp au fost inainte de măsurătoare. Anul trecut am făcut apartamentarea clădirii, și
măsurătorilor au fost făcute de un topograf. Datele acelea sun din contractul din anul 2012.
DL CRISTIAN CAȚAN:
Eu la cei 16 mp, pe care-i am la sediul AUR, plătesc 45 lei.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI
Cât? Așa puțin?
DNA MACAVEI VIORICA:
La cutia aia de chibrite, 16 mp.
DL CRISTIAN CAȚAN:
Eu sunt nevoit să fac ședințele pe la restaurante, pe unde apuc, pentru că nu încăpem. Suntem mulți
și știți foarte bine chestia asta, dar asta o să discutăm noi cu altă ocazie.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă nu nai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 31/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
21. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune nr.
2911/08.02.2022 încheiat cu Burlui Zoița, Burlui Sorin-Laurențiu și Zaharia Felicia.

Dl consilier Vlad Alexandru Lăutaru revine în sala de ședință

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 32/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
22. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune nr.
3127/22.07.2024 încheiat cu Burlui Zoița.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
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- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 33/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
23. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune nr.
2277/30.08.2016 încheiat cu Ilie Marcel și Ilie Camelia.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 34/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
24. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune nr.
2757/28.02.2020 încheiat cu Pop Florina și Pop Ioana Cristina.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 35/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
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25. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune nr.
1434/23.03.2009 încheiat cu Sandu Ecaterina-Lăcrămioara și Sandu Roxana-Ionela.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 36/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
26. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune nr.
643/43/19.04.2000 încheiat cu Ștefănic Liviu Samoilă.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 37/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
27. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune nr.
2748/29.01.2020 încheiat cu Țîru Constantin și Țîru Rita-Giorgiana.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
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- Împotrivă? -
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 38/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
28. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune nr.
642/42/19.04.2000 încheiat cu Ciulacu Georgiana și Ciulacu Ionel.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 39/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
29. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune nr.
349/228/05.08.2004 încheiat cu Ginghină Nicolae.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 40/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
30. Proiect de hotărâre privind aprobarea atestării apartenenței la domeniul public al municipiului
Petroșani a imobilului teren în suprafață totală de 122,35 ha notat în C.F. 63002 Petroșani, nr.
cadastral 63002, C.F.63003 Petroșani, nr. cadastral 63003.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
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- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 41/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
31. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind închirierea unei pășuni aflată în
proprietatea privată a municipiului Petroșani, prin atribuire directă.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 42/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
32. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitatie publică a pajistilor permanente
aflate in proprietatea publică a municipiului Petroșani.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
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- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 43/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
33. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii terenului intravilan în suprafață de 300 mp.
înscris în CF 61270 Petroșani, nr.cad.61270, aflat în administrarea municipiului Petroșani, din
proprietatea statului în proprietate privată a municipiului Petroșani.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
DL COSMIN RĂDESCU:
Este proiectul cu vânzarea punctului termic?
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI
Da, a terenului.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
Deocamdată nu se vinde, se trece din proprietatea statului in proprietatea privată a municipiului
Petroșani.
DL COSMIN RĂDESCU:
Da, nu se vinde, dar la fundamentarea proiectului este o cerere de cumpărare,
Aș vrea să știu câte puncte termice au fost vândute până acum. Cam care au fost prețurile la care
s-au vândut. Dacă mai sunt de vânzare în afară de asta?
DL CSABA-GYULA KOVACS:
Până acum au fost vândute în jur de șase puncte termice. Prețul a fost în mediu undeva la peste
120.000 de lei . Depinde de suprafața pe care o are fiecare. Și, da, mai avem cel puțin încă șapte, opt
punte termice. De aceea și am demarat doar acum trecerea. La acesta mai avem terenul singur.
DL COSMIN RĂDESCU:
De foarte multe ori primăria se vede pusă în situația de a construi anumite lucruri, grădinițe, creșe,
cămine și așa mai departe. Haideți să le conservăm. Eu înțeleg, sunt niște clădiri degradate, sunt niște
clădiri în pericol, pot cădea bucăți din tencuială, din acoperiș, din nu știu ce, pot provoca accidente.
Să le demolăm pe banii proprii, și să le conservăm acele terenuri în ideea în care pot fi făcute acolo
niște lucruri, niște spații pentru tineri, pentru pensionari, pentru diversele categorii defavorizate, De
exemplu, proiectul pe care l-am discutat mai devreme, despre care spunea doamna Iosip, acordarea de
ajutor social în acele clădiri, de la preparație. Peste mână, acolo, sunt într-un peisaj, așa cum spunea și
doamna, într-un peisaj dezolant.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI
Tocmai de aia investim acolo să nu mai fie așa dezolate. Deci unele dintre ele, probabil că le vom
ține, domnul Rădescu, altele vrem să le valorificăm sub această formă, clădire plus teren, tocmai în
acest scop, ca cei privații care le cumpără, nu le cumpără să le țină, le cumpără să dezvolte ceva
acolo.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
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- Cine este pentru? - 14 voturi
- Împotrivă? - 5 (Cațan Cristian, Iosip Dumitrela-Gabriela, Macavei Viorica,
Rădescu Cosmin și Vâlvăresc Ioan-Dumitru)
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 44/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
34. Proiect de hotărâre privind dezlipirea imobilului teren situat în Petroșani, str. General Vasile
Milea, f.n., înscris în CF 67907 Petroșani, nr.top. 331/33/n/b/2/5/21/44/2, în două loturi, conform
documentației nr.12911/2024.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 45/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
35. Proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării imobilului teren, în suprafață totală de
600 mp., domeniul privat al municipiului Petroșani, situat în str. Piscului, notat în CF nr.63390
Petroșani, nr. cadastral 63390.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru urbanism:
DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 46/2025.
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DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
36. Proiect de hotărâre privind înlocuirea unui membru al comisiei pentru analiza solicitărilor
de locuinţe sociale și de locuințe din fondul locativ al Municipiului Petroșani, destinate închirierii.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 47/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
37. Proiect de hotărâre privind desemnarea consilierilor locali în Comisia de evaluare a
performanţelor profesionale individuale ale secretarului general al U.A.T. Municipiul Petroşani,
pentru activitatea desfășurată în anul 2024.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
Va rog să faceți propuneri. Votul este secret.
DNA VICEPRIMAR MARIANA GHIOC:
Eu propun pe doamna Ene Ileana Adriana și pe domnul Rad Mihail Marius.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
Până la numărarea voturilor vă rog, dacă sunteți de acord să trecem la proiectele care suplimentează
ordinea de zi.
1. Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al HCL nr. 1/2025 privind aprobarea utilizării
excedentului bugetului local rezultat la închiderea exerciţiului bugetar al anului 2024.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia buget – finanţe avizează favorabil.
- Comisia juridică:
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
DNA DUMITRELA-GABRIELA IOSIP:
Dacă-mi permiteți, vă rog frumos, noi nu am fost de acord la începutul ședinței cu suplimentarea

ordinii de zi cu cele două solicitări de la spital și de la liceu pentru motivul că au venit în alt termen
decât cel prevăzut de legea, 5 zile.
Fapt pentru care noi nu vom vota. Avem rugămintea ca de acum încolo să atrageți atenția
conducătorilor instituțiilor și cei care trimite materialele în consiliul, să respecte acest termen, pentru
că noi nu mai facem o muncă, toată lumea depună o muncă, citește materiale, studiază, trebuie să
vină exact așa cum trebuie să vină.
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Dar la ultimul punct, se votează cu majoritate simplă și dumneavoastră aveți majoritatea în consiliul,
mi se pare absolut firesc că acei copii să plece la susținerea acelui concurs, dar faptul că avem poziția
pe care o avem, nu afectează plecarea copiilor .
DL SECRETAR GENERAL ADRIAN NEGOE:
O singură precizare, dacă-mi permiteți, Regulamentul de organizare și funcționarea al consiliului
local permite ca în cazul de urgență să se suplimenteze ordinea de zi fără să precizeze cu ce termen.
Cred că statul de funcții al spitalului e extrem de important.
DNA DUMITRELA-GABRIELA IOSIP:
Dacă-mi dați voie, acele concursuri la spital s-au ținut în luna ianuarie n-a fost justificată urgența, ne
menținem punctul de vedere.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri?
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 48/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii al Spitalului de Urgenţă Petroşani.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru sănătate:
DNA CONSILIER ENE ILEANA:
- Aviz favorabil.
- Comisia juridică:
DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 15 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 49/2025.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 15.000 lei în vederea
participării echipei de robotică din cadrul Colegiului Naţional ,,Mihai Eminescu” Petroşani la faza
națională a Concursului Internațional de Robotică BRD First Tech Challenge România, organizat la
Pitești, în perioada 13-16 martie 2025.

DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI, prezintă Referatul de aprobare.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia buget – finanţe avizează favorabil.
- Comisia pentru cultură:
DNA CONSILIER GÎRJOB ELENA:
- Aviz favorabil.
DL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI
Dacă-mi dați voie vreau să fac doar o precizare că n-are neapărat legatura cu cultura acest proiect.
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Tot datorită acestui ADTI Valea Jiului acești copii de la Robotică nu numai de la Petroșani, dar și din
toată Valea Jiului, și se pare că vor achiesa la această organizație și cei din Hațeg vor avea o finanțare
direct de la Bruxelles pentru a-și putea finanța cheltuielile cu ceea ce înseamnă piesele pentru
robotică care sunt destul de scumpe, deplasările și așa mai departe. Urmează ca ei să se constituie în
această asociație care va depune proiect pentru finanțarea acestei activități. Eu vreau să-i felicit încă o
dată.
Un lucru foarte bun este și faptul că ei, în această echipă, de data aceasta sunt elevii care sunt pe clasa
a 9-a și a 8-a. Ceea ce înseamnă că încă 2-3 ani, pentru că cei care sunt a-12-a nu mai pot participa.
Există o preocupare foarte bună și faptul că ei participă la aceste competiții din ce în ce mai grele.
Efectiv, acești copii pe anumite domenii, fiecare, că ei sunt vreo 15 în echipă, sunt foarte specializați
și mă bucur că există așa o preocupare pentru tineri de a se perfecționa în această zonă de viitor.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 15 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 50/2025.

S-a votat și s-au numărat voturile de către comisie.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
Dau citire procesului -verbal.
Proces verbal incheiat astazi 27 februarie 2025 cu ocazia numărării voturilor privind desemnarea
consilierilor locali în Comisia de evaluare a performanţelor profesionale individuale ale secretarului
general al U.A.T. Municipiul Petroşani, pentru activitatea desfășurată în anul 2024.
Dintr-un număr de 19 consilieri au votat 18 (domnul consilier Dura Nicolae-Viorel nu a votat
deoarece a fost prezent la ședință on-line). În urma numărării buletinelor de vot, s-au constatat
următoarele:
Domnul consilier Rad Mihail-Marius a obínut 18 voturi “pentru”, 0 “împotrivă”.
Doamna consilier Ene Ileana-Adrianaa obínut 14 voturi “pentru”, 4 “împotrivă”.
Voturi nule nu am avut și nici voturi anulate,
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
Supun la vot proiectul de hotărâre în ansamblul lui:
- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 51/2025.
DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
Dacă nu mai sunt alte probleme, ordinea de zi fiind epuizată, declar închisă şedinţa ordinară a
Consiliului Local, convocată pentru data de 27 februarie 2025

Petroşani, 27 februarie 2025

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,
BURDUF MARGARETA CONTRASEMNEAZĂ,

SECRETAR GENERAL
ADRIAN NEGOE
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